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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

22 augusti 2013

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Filippa Hallqvist
Vice Ordförande Karl ”Netto” Gustavsson

Kassör Vincent Ericsson
Sekreterare Magdalena ”TM” Jansson

Ledamot Ellinor ”Joel6” Rånge
Ordförande DP Tobias ”TJ” Johansson
Ordförande F6 Sabina ”Sabz” Söderstjerna

Ordförande FnollK Lotta ”Lejon” Bergbom
Ordförande SNF Emilio Jorge

§1 Mötets
öppnande

Filippa öppnar mötet.

§2 Val av
justerare

Emilio Jorge väljs till justerare.

§3 Godkännande
av dagordningen

Mötet godkände den av Filippa utskickade dagordningen.

§4 Rundabordet • Kärnstyret:

– Filippa
Har haft kontakt med kåren. Kontaktpersonen från kåren kommer och
hälsar på ikväll på föreningskvällen.

– Netto
Har hållit mottagningsutbildningen som verkar ha varit uppskattad.

– Vincent
Har sneglat på budgeten och varit allmänt hjälpsam.

– TM
Har försökt uppdatera ftek utan framgång samt fixat accesser åt FBI.

– Ellinor
Bokat lokal till Mastermottagningen.

• FnollK:
Har (nästan) planerat klart. Spelat in film, färgat hår, välkomnat Nollan som
är jättemånga (200+) och börjat arra.
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• DP:
Var på Götaplatsen i tisdags. Har också målat och börjar arra i eftermiddag.

• SNF:
Var med på rundvandringen igår och planerar för ikväll och övrig kommande
aktivitet.

• F6:
Har målat och organiserat. Planerar mottagning för fulla muggar.

§5 Godkännande
av beslut om lån

till F6

Under sommaren hörde F6 av sig och behövde låna pengar av Styret för att klara
mottagningen. Pengarna kommer att betalas tillbaka under läsåret enligt kontrakt.
Eftersom det var sommarlov tog Filippa i egenskap av ordförande beslutet att låna
ut pengar till F6.

Beslut: Att godkänna Filippas beslut att låna ut pengar till F6.

§6
Incidenthantering

Under sommaren har två händelser av eventuell incidentkaraktär inträffat. Filippa
berättar vad en incident är samt berättar om sommarens händelser.

Beslut: Att inte incidenthantera den händelse som involverade en trasig glasdörr
på Focus, och som vi bedömer vara en olyckshändelse.

Beslut: Att incidenthantera den händelse som berör skada i två föreningslokaler.

Vi bokar in diskussionsmöte för incidenten nästa torsdag 12.00 (ordinarie styretmöte
utgår). Filippa pratar med de inblandade. För övrigt ska alla eventuella incidenter
under Mottagningen hänvisas till Styret.

§7 Information

• Mastersmottagning:
Den 4 september kl 17.00. I FL61 om det regnar, annars utomhus, vid glashuset.
Minst en representant från varje kommitté ska närvara och berätta om sin
verksamhet, förutom F6 som är upptagna med det de gör bäst (fixa fest).

• Infoföreläsning:
Tisdag 27/9 klockan 08.00 i GD. Jättebra om alla kommittéordförandena kan
vara på plats och visa upp sig samt göra lite reklam för sig. Kärnstyret löser
informationen.

• Skyddsrummet:
Detmåste vara ordning och reda i skyddsrummet under Mottagningen, dels för
att huset ska bli glada och dels för att skyddsronderna ska gå bra. Framförallt
får inga brandgångar blockeras.
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§8 Övriga frågor • Skyddsrummet: F6 har fått ärva saker som blinkar, låter och tar massor av
plats av sina pateter. De skulle därför behöva ha lite plats i skyddsrummet.
Skyddsrummet behöver organiseras upp, TM och/eller Focusgruppen tar tag i
detta efter Mottagningen.

• Styretrummet: Saker som förvaras tillfälligt i styretrummet skall märkas med
kommitté och, vid ätliga saker, datum.

• Focus och GU: Filippa håller på att kolla upp vad som gäller med uthyrning
av Focus till GU-föreningar.

• Väktare: Om du någon gång träffar på en väktare, berätta genast om detta
för Filippa!

§9 Nästa möte Nästa möte blir 5 september 2013.

§10 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Filippa 13:02.

Veckans serie från Six Chix.
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